
Verslag vergadering  

Projectgroep Ruimtelijke Ordening en Verkeer 

Datum: 02-05-2023 19:30 – 21:30 uur 

Locatie: Wijkcentrum de Henneberg, Tramstraat 15, Den Haag 

 

 

Aanwezig: 

W. van Elst, voorzitter; F. Siemers, CL verslag; B. van der Valk, technisch voorzitter; H. van 

den Muijsenberg, BWK; Y. Hartman, Houtwijk (vervanger R. Meesters); J. Janssen, 

Kraayenstein; L. van den Dobbelsteen, Kom Loosduinen; D. Smit, stadsdeelkantoor;  

 

Afwezig met bericht: 

R. Meesters, Houtwijk; A. Knoester, Nw. Waldeck; S. Develing, Kom Loosduinen; R. 

Zwarts, stadsdeelkantoor; W. Bianchi, Fietsersbond; P. Viallé, Notenbuurt; 

 

Gasten: 

C. den Heijer, stadsdeelkantoor; P. van den Broeke, DSO, projectleider; D. Hofman, architect 

Architektenkombinatie; H. Lammertink, aannemer; F. de Hoop, DSO, gebiedsregisseur; 

bewoners: H. van Ossel, H. de Valk, H. Köhler 

 

1. Opening/Mededelingen. 

De technisch voorzitter opent de vergadering, heet iedereen welkom en feliciteert Y. 

Hartman met de benoeming tot ridder in de orde van Oranje-Nassau. 

 

2. Kennismaking stadsdeeldirecteur C. den Heijer 

Zij stelt zich voor, haar doel is Loosduinen leefbaar en veilig houden, inclusief het ZKD-

terrein en de kust. Indien iets niet mogelijk is, voert zij een goed gesprek. We moeten het 

samen doen. 

 

3. P. van den Broeke & S. Zijlstra: toelichten SO Burgemeestersbuurt 

S. Zijlstra heeft zich afgemeld.  

De kosten van de opknapplannen openbare ruimte Houtwijk, Nieuw Waldeck en 

Mariahoeve zijn veel hoger dan het beschikbare budget. Het versterken van de identiteit 

van de wijken is het doel. De bewoners konden zelf een keuze maken. Nieuw Waldeck 

verdient de meeste aandacht. In de Burgemeestersbuurt (Houtwijk) wordt staat de 

rioolvervanging ook op de agenda, indien we hierbij mee kunnen liften, is er meer 

mogelijk voor minder geld. De woonerven met smalle straten passen niet meer bij de 

nieuwe situatie: parkeren handhaven, ontmoetingsplekken en meer groen terugbrengen, 

groen en spelen behouden is belangrijk. De brandweer en hulpdiensten hebben een 

straatbreedte van 3,5 meter nodig. De toegankelijkheid voor voetgangers op het trottoir en 

de ruimte voor fietsers is belangrijk. Anticiperend op diverse extra maatregelen komt er 

een tijdelijke oplossing tot de invoering van betaald parkeren. De ambitie is om vóór de 

zomer een nieuw ontwerp naar de bewoners te communiceren. 

4. Verslag vorige vergadering 

Doorgenomen, geen opmerkingen. 

 



5. Projecten-/voortgangslijst 

Behoeft op dit moment geen commentaar. De technisch voorzitter verzoekt alle bewoners- 

organisaties dringend de lijst vóóraf aan de vergadering door te nemen en op basis van 

ontwikkelingsfeiten wijzigingen/aanpassingen door te geven aan MA opdat de lijst wordt 

bijgewerkt en geactualiseerd. 

 

6. R. Lenarduzzi: Project Hanenburg & D. Hofman: Oude Haagweg 4-36 

R. Lenarduzzi heeft zich afgemeld: Op verzoek van de initiatiefnemer (WDevelop) wordt 

het agendapunt Tuincentrum Hanenburg t.b.v. het ROV doorgeschoven naar een volgend 

moment. Dit vanwege een mogelijke wijziging in koers. 

 

D. Hofman en F. de Hoop:  

 Hanenburg: het ontwikkelingsontwerp was goedgekeurd, maar er zijn enkele 

wijzigingen van de projectontwikkelaar. Hierbij zijn reeds 4 stedenbouwers en 

ontwikkelaars bij betrokken geweest. 

 Oude Haagweg: hierbij is de aannemer H. Lammertink te gast. Stavaza: het 

projectbesluit is vanuit de gemeente goedgekeurd door de DSO-directie. Om het PUK 

(plan uitvoeringstraject) te starten, is het noodzakelijk dat wethouder Bredemeijer 

tekent. De presentatie wordt gedeeld met de MA/ROV onder de voorwaarde hier, 

voor alsnog, vertrouwelijk mee om te gaan. Op deze locatie wil de gemeente 

kleinschalige bedrijvigheid, helaas is er een groot verschil tussen beleid en realiteit. 

Synergie en afstemming in deze is niet eenvoudig. Past dit bij de Burgemeestersbuurt? 

Wethouders van Asten en Balster zijn in januari jl. door Loosduinen en de Oude 

Haagweg gefietst en zijn bekend met de situatie. Zij handelen naar de ambities van de 

gemeente. 

 

7. Rondje bewonersorganisaties  

a. Mail P. Viallé: nieuwbouw Walnootstraat 

Heeft zich afgemeld met bericht 

F. de Hoop: verzoekt hem telefonisch contact met haar op te nemen, zij legt en zoekt 

het uit. Er is een vergunning voor een beginsel uitspraak aangevraagd voor een 

bescheiden bouwwerk. 

 I.s.m. de Blauwhoedgroep (D. van der Werff) is voor de bewoners aan de 

Thosbeckelaan een klankbordgroep opgezet. 

 

b. Mail H. Ossel: verkeerssituatie Lippe Biesterfeldweg vanaf kapelaan 

Meereboerweg/Willem III straat 

1. Verkeersherrie en snelheid 

2. Geluidsoverlast en trillingen door de tram 

Zij is een bewoonster: de geluidsoverlast wordt enorm door gigantische 

verkeerstoename na corona, het asfalt is verouderd en verzakt. Ze heeft HTM 

aangeschreven, volgens hen voldoet alles aan de geluidsnormen, zij voeren geen 

werkzaamheden uit. 

D. Smit: Lippe Biesterfeldweg is opgenomen in de lijst voor een SID 

(snelheidsinformatie display) en er is contact geweest met HTM. Ook, afhankelijk van 

de snelheid van de trams, zijn geluidsmetingen mogelijk. 

Kom Loosduinen 



 St. Anton Constandse is geïnteresseerd in het Offers pand om hun cliënten op 1 locatie 

onder te brengen, op dit moment zijn ze door de hele wijk gelokaliseerd. Hierover 

gaan we in gesprek.       F. de Hoop: Zij hebben een beginseluitspraak aangevraagd dat 

is geen formele vergunning, maar een vraag om een uitspraak van de gemeente of iets 

denkbaar is. Koos is in contact met Anton Constandse. Je kan een ‘zienswijze’ 

aanleveren, zodat de inspecteur die in zijn uitspraak mee kan nemen. De inspecteur is 

Coen Smits. 

De eigenaar Rebirth heeft, zonder dit te communiceren, een wijziging van de 

vergunning aangevraagd.  

BWK 

 Geen noemenswaardigheden. 

 De leden van de Oekraïnse dansgroep zijn stilletjes overgegaan naar het HCO-

gebouw. 

Houtwijk 

 F. de Hoop: de inloopavond op de Connexxion locatie was goed bezocht, deze kwestie 

gaat direct door richting de omgevingsvergunning. 

 D. Smit: groot onderhoud in de Kunstenaarsbuurt – de kap van de vleugelnotenbomen 

wegens wortelopdruk in van Gelderenstraat. 

Nieuw Waldeck 

N.v.t. 

Kraayenstein 

Geen. 

 

8. Rondvraag 

Geen. 

 

9. Sluiting 

De volgende vergadering vindt plaats op 20-06-2023 in de Henneberg, Tramstraat 15, Den 

Haag 

 

Actie- en besluitenlijst: 

Datum Actie Wie Status 

20-09-22 Het verdient meer actie vanuit de wijkberaden 

in het belang van Loosduinen op het gebied 

van openbare ruimte en verkeer. Wat gebeurt 

er – wat doen we eraan? CL moet zich laten 

horen en betrokken worden. De 

samenwerking ROV-CL verbeteren om 

vooruitgang te boeken. 

Wijkberaden intern 

te bespreken 

 

24-01-23 Procesafspraken volgen: altijd alle ingekomen 

stukken (naar alle leden) rondsturen.  

Wijkberaden en 

secretariaat 

 

02-05-23 De technisch voorzitter verzoekt alle 

bewoners- organisaties dringend de lijst 

vóóraf aan de vergadering door te nemen en 

wijzigingen/aanpassingen, op basis van 

ontwikkelingsfeiten door te geven aan MA 

opdat de lijst wordt bijgewerkt en 

geactualiseerd. 

Wijkberaden en 

secretariaat 

 

 


